
NPO  

464 -0821  2-4  

  

ҲḸף Ή ♥  

MERI MERI 

(Medical Education & Research Institute)óMERI

 

 

MERI Japan׀  

ӣἶ  

 

 

 

 

 

10 25 13 30

15

 

  

NPO

 

 

 

 

 

 

 

 

WHO

 

052 -751 -8188   FAX : 052 -751 -8169  

ⱷ♦▫▪  
 

7 11

6 30 7 2 2

 

7 2  

6 30  

  

  

 

 18  

       

NPO 2007 1 19  

 

 

  

  

cadaver  

   

  

 

  

  

 

  

  

 

 

 

 2009 10 15   

 NPO MERI Japan

2007 1

 

 

2

1

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

כ♃꜠☻כꜙ♬ ⌐≈™≡ 1 

ⱷꜞ☺ꜗⱤfi ─⅝∫⅛↑ 2 

ⱨ◊כꜝⱶ ⇔╕⇔√ 3 

♩ꜞⱦ▪⁸ⱷ♦▫▪  

 

4 

ὄЋ ὄⱲ ӣ ֞ ⱳ                 

    -  ӣ₉ ӣ  

 Vol.  No.1 



  

1 300

25

 

  

 

  

 

  

MIS MIS

MIS

21

 

 

2006 2007 1 NPO

                                                                     - - 

 MERI Japan             ˗               

  NPO  

                      

                                           

  7 11  - 

 - 170  

   

 

 

 

 

 

 

 

  

   

   

  

          

MERI Japan    

 

 
 

 
�x��  

                                   50  

�x��
                                                    

                                   30  

�x��
                                                    

                                   60  

�x��                                         

                                   60  

�x��

                                             

                                   70  

► ˹♥ Ҳ ֓  


